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P r o t o k ó l  N r 4 l l 2 0 l 0
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, I-adu i Porz4dku Publicznego, która odbyla

sig dnia 14.04.2010r.

Porz4dek obrad:
1. Rozbudowa infrastruktury technicznej ( energia, gaz, wodoci4gi, kanalizacla, drogi, inne

media komunalne ) na terenie gminy
2. Oéwietlenie uliczne - stan, potrzeby, tealizacja zadai.

3. Pozimowa naprawa i sprz4tanie dróg
4. Omówienie sprawozdania z wykonania budZetu gminy za2009t'

5. Racj onalizacj a ptzewozów Érodkami MZK na terenie gminy'

6. Sprawy róZne.

Protokól z poprzedniego posiedzenia komisji zostal przyj Ety jednogloSnie'
przewodnicz4cy komiiji przedstawil porz4dek posiedzenia komisji - porz4dek zostal

przyj gty jedno gloénie.

Ad .  r , 2 , 3
Kierownik Referatu Inwestycji przedstawil informacjE dotycz4c4 rozbudowy infrastruktury
technicznej.
Sieci energetyczne s4w gestii Zakladów Energetycznych ' ptzylqcza s4wykonywane, nie ma

informacj i o jakichkolwiek problemach.

Sprawami gazyñkacji zajmuje siq zaklad Gazowniczy w zgoifzelcur. Spólka ta, pomimo

pizekataniá ¡ii wniosków o zapewnienie dostawy gazu nie przewiduje w najbliZszych latach

iozbudowy sieci gazowych. Sprawa gazyfikacji gminy zainteresowala sig firma Avrio Media

zpoznantá. Obecnie firma Avr.io wyst4pila do Zakladów w Zgorzelct o warunki zapewnienia

przylqczenia do istniej4cych sieci gazowych.

W lutym br Karkonoski System Wodoci4gów i Kanalizacji przekazal Wieloletni plan rozwoju

i modlrnizacji vzqdzen wodoci4gowych i kanalizacyjnych na lata 2010 - 2013. Plan zostal

zatwierdzony uchwal4na sesji Rady Gminy Myslakowice w miesiqcu marcu br'

Celem osi4gnigcia efektu ekologicznego nale'y d4zyó do podl4czenia do kanalizacji mo2liwie
jak najwiqkszej i loSci gospodarstu domowych

Kierownik Referatu Budownictwa i Rolnictwa przekazal informacje na temat dróg.

Przewiduje siE do wykonania w 2010r.:
- pozimo\ry4 naprawg dróg na kwotE 10.000 zl, przefarg zostal ogloszony ' rczpoczQto

naprawE.
- pi*olv-o przebudowg ul. Daszyriskiego na kwotq 52.000 zl - zadanie nie bEdzie

realizowane ze wzglEdu na brak srodków finansowych w to miejsce bgdzie odbudowywana

droga przez wieó Gruszków, na zadanie gmina otrzymala kwotg 400.000 21. na usuwanie

skut'ków powodri oraz odcinek drogi w Karpnikach od stadionu do mostu w Gruszkowie -

irodki z Terenowego Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych'
Po dzialalnoéci KSWiK odbudowano:
- dróg asfalto'ttych - 16,950 km. na wartoéó 571.052 zI
- dróg spryskanych asfaltem 2, 100 km na wartoéó 7 5 000 zl'
- dróg szutrowych - 9,520 km na wartoÉó 188.294 z1'
W ramach usuwania skutków powodzi wykonano odbudowg ulicy Swierczewskiegg y- ,
tr-omnicy na dlugoéci 1.200 l{rn, ulicy Daszyúskiego w Myslakowicach na dlugoéci 0,502 km.

i ulicy ie3nej i Stawowej w Karpnikach na dlugoÉci 0,179 km oraz w Katpnikach ul.

Stawowa, Nadbrze2na i :uI. Nadrzeczna.
Ogólem wykonano remonty dróg nal4cznej dlugoSci 32'611km'

W20l0r.planujesigwykonanie30punktówéwietlnych:wBobrowie,D4browicy,w
Myslakowicach na ul. L4kowej i na osiedlu TEcza na ogóln4kwotQ 136 000 zl'



Radni zglosili uwagi co do jakoSci wykonywania pozimowej naprawy dróg oraz koniecznoSct

wryczyszczenia dróg po okresie zimor'rym.
Rádny Ro*an Kalisi ponownie zglosil wniosek o naprawE studzienki na ulicy

Karminowej 14.
Radna Janina Radomska zglosila wniosek o weryfikacjq wieloletniego planu zadaír

inwestycyjnych - plan jest zdezaktualizowany, nale2y dostosowaó go do obecnej sytuacji'

Ad 4.
skarbnik Gminy Jadwiga wawrzeúczak przedstawila sprawozdanie z wykonania budaefi za

rok 2009.
Skarbnik Gminy zwróci1a na wystqpuj4ce zalegloéci w oplatach czynszu. Zalegtoéci na koniec

roku wyniosly 646.391.3021. w tyrn: lokale nieszkalne 594.295,2521.' lokale u2ytkowe 52.096,0521

Gmi'aiosiaáa l4 wyroków o eksmisjg, których 'ie rno2e wykonaó ze wzglEdu 'a brak lokali

socjalnych, do których nale2y wyeksrnitowaó lokatorów

Po stronie dochodów zmian dokonano z tytulu:
- zmniejszenia wielkoSó subwencji oéwiatowej o kwotq 307 44021'
- zwiEkszenia dotacj i celowej z budzetu paústwa./ Biuro usuwania Klgsk Zywiolowych/

na realizacjE inwestycj i o kwotQ 1.200.00021.
- zwigkszenü dohcji celowych z budzetu paistwa na wyplaty zasilków celowych dla osób i

rodzin poszkodowanych w wyniku powodzi i huraganu o kwotE 320 00021'

Skarbnik Gminy omówila tealizacjq wydatków w dziale:
- gospodarka mieszkaniowa,
- cmentarze,
- bezpieczeústwo Publiczne,
- ochotnicze straze Pozarne
- gospodarka komunalna i ochrona Érodowiska
/ sprawozdanie z wykonania brtdZettr w zalqczeniu I

W n i o s e k :
Komisja popiera wniosek Komisji Budzetu i Finansów o rozwazenie polityki w zaklesie:
- powiqksránia substancji lokali socjalnych poprzez przeznaczanie zwalnia¡ych lokali

komunalnych na socjalne lub ptzeznaczania ich do sprzedaZy,
- wpro*aázenie maksymalnych zachQt materialnych dla zdynami zowania sprzeda2y lokali

miószkalnych ze szczególnym uwzglgdnieniern ostatnich lokali w budynku'

W n i o s e k :
o opracowanie szczególowego planu gospodarki mieszkaniowej, którego efektem winna byó

poprawa Sci4galnoSci oplat czynszowych.

Komisja pozytywnie zaopiniowala sprawozdanie z wykonania budzetu gminy za rok 2009

przy 6 glosach za.

Ad. 5.
Koszt obslugi MZK to kwota 700 000 21.
Wystpionoto soltysów o wskazanie kursów nierentownych, próbowano czEéó kursów

zawiesió.
NaleZy dokonaó pelnego monitoringu poniewaZ czgéó kursówjest pustych'

trwaj4rozmonry na ogloszenie, ptiez gminy ' wspólnego przet arg]u na pÍzewozy érodkami

komunikacji publicznej.

A d . 6 .
Wójt Gminy przedstawil propozycje doplat do taryf za wodp i Scieki'



- écieki - 6 zl brutto
Stawki zostaly zaakceptowane przy 8 glosach za i 1 glosie przeciwnym'

Komisja zapoznala siq z Pismami:
- petycj4mieszkañców ul. Polnej i Kolejowej w tr-omnicy-z dnia 19 marca br'
- mieszkariców ul. Swierczewskiego w Lomnicy z dnia 18 marca br'
- radnej Marii Kuczaj z dnia 29 marca br.
W n i o s e k :
Komisja uznaje za stosowne uregulowanie stanu formalno prawnego sprawy poprzez

usankcjonowanie stanu faktycznego stosownie do wykonanego operatu okazania granic oraz

zobowi4zanie wlaÉcicieli zywoplotów do utrzymywania ich w stanie zgodnym do zasad

porzAdk; i bezpieczeústwa publicznego - wniosek przyjEto przy 8 glosach za i 1 glosie

przeclwnym.

pismo Pani Heleny Jolibskiej zam. Kostrzyca ul. Jeleniogórska 2912 - komisja wnioskuje do

wójta Gminy o wyci4gniEcie konsekwencji w stosunku do osoby, która wynajgla lokal.

Komisja wyraZa swoje ubolewanie z powodu dopuszczenia do zorgaÍizowafÍazabawy.

Komisja wnosi o odcz)'tanie tresci listu na najblizszej sesji rady'

Komisja proponuje nastEpuj4ce stawki dla mieszkaúców:
- woda - 4 übrutto

Protokolowala
E. Nizwald

Przewodnicz4c
Jerzy
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